

Protokoll Centrum OK styrelsemöte 20111026

Närvarande: Karin Fägerlind, Kattis Svensson, Oskar Karlin, Martin Karlsson, Stig Thörnvik, Jakob Larsen

1. Föregående protokoll gick igenom. Punkter som inte hade blivit åtgärdade enligt beslut fördes över på detta mötes dagordning
2. Ekonomin ser hyfsad ut. SI-enheterna kostade en del, men vi räknar med att få in lite pengar från CTS. Boendet i dalarna blev dyrare än som antagits, men kartorna blev billigare. Styrelsen hade redan beslutat att föreningen står för dessa kostnader. Vi har nu ett par ungdomar i klubben. Styrelsen beslutade att Centrum OK tills vidare står för dessas tävlingskostnader. Dels för att vi får mer stöd för dem, och de har lägre anmälningsavgifter, dels för att de inte kan förväntas ha en egen ekonomi, utan kanske måste få kostnader godkända av sina föräldrar/annan person. Styrelsen beslutade att Centrum OK betalar maten för dem som åt mat på kaféet på CTS 2011 och där maten fakturerades Centrum (det som Emil styrde upp). Styrelsen beslutade att kassören skulle göra en uppskattning på hur mycket föreningen skulle ha råd att sponsra av medlemmarnas tävlingsavgifter, för att se om nivån är hög nog för att det ska vara intressant att pröva att ge bidrag på tävlingsavgifter.
3. CTS 2011 Det mesta har redan diskuterats om denna tävling. Jakob Larsen körde ett slimmat arrangemang, lyckad tävling. Något vikande deltagaransvar, kanske på grund av mindre marknadsföring? Tryckta kartor var en hit!
4. CTS 2012 hålls den 11:e maj, en fredagskväll på KTH. Emil Tallhage är tävlingsledare. Jakob kontaktar Emil och ser till att han kallar till ett uppstartsmöte snarast för att fördela rollerna. Detta ska rikta sig både till tillträdande och avgående ansvariga. Alla intresserade bör komma. Styrelsen beslutade att Stig och Martin ska sammanställa en lathund för arrangerandet av CTS.
5. CTS 2013. Jakob L diskuterar med Stockholms orienteringsförbund om datum. Tävlingsprogrammet är inte helt klart. Vi vill ha ett datum så nära årets datum som möjligt, före SCC, en vardagskväll i början på vårstoppet. Vardag för att locka elit, som på helgerna hellre åker iväg och springer rankingtävlingar. Viktigt även med en ungdomsprofil, att besöka möten för ungdomsfrågor och marknadsföra CTS som en ungdomstävling.
6. Vinterserien 2012, ansvarig är Karin. Hon kommer att begära en "prao" som är vill lära sig arrangera av valberedningen. Intresserade kan kontakta Karin direkt. Eftersom vi har ett sent datum (11mars) försöker vi igen med Visättra och hoppas på barmark. Backup vid mycket snö är Vinterviken.
7. Årsmöte: Styrelsen beslutar att årsmötet ska hållas den 8:e februari. Detta för att så mycket som möjligt av 2011 ska hinna bokföras men inte för mycket av 2012 ska hinna gå. Lokal saknas. Oskar ska kolla med sitt jobb om vi kan vara där.
8. Årsfesten Kattis är ansvarig. Karin F kollar med Karin H om WSPs lokal kan användas. Kattis kollar med KTH om det finns nån festlokal man kan använda där.
9. Valberedningen Björn och Soffan har börjat jobba. Oskar har bett dem även höra sig för om de kan hitta ansvarig för de olika KM:en och en del andra poster, detta ska inte ses som ett krav att de får fram namn på, men det är värt att de frågar folk när de ändå pratar med många.
10. Nybörjare. Vi har många nybörjare som är aktiva nu, väldigt roligt. Nybörjarkurs ska hållas i vår, ledare är ännu inte bestämd. Den som vill leda en nybörjarkurs ska kontakta utbildningsansvarige Jakob Carlsson.

11. Si-enheterna och pinnarna behöver en ansvarig. Styrelsens beslutar att en ansvarig ska utses förvara, förvalta och distribuera materialet, samt upprätta ett system för att kontrollera att enheter inte försvinner, till exempel en avbockningslista man skriver under när man använt dem. Ansvarige ska också se till att samla in pinnar från dem som anmält sig villiga att sälja sina till klubben och meddela kassören vilka personer det är som alltså ska få betalningen in på sitt tävlingskonto. Styrelsen vill se Mattias Henriksson som ansvarig för detta, Jakob kontaktar honom och frågar om han kan tänka sig denna post.
12. Enkäten. Förra styrelsemötet beslutade att Jakob och Oskar skulle kontakta ett antal nya medlemmar per mail för att ställa ytterligare frågor och utforma aktiviteter som ska öka andelen nya medlemmar som stannar i klubben. Detta har de inte gjort, men det ska göras under senhösten. Oskar har inte layoutat rapporten, men ska göra detta så att den kan presenteras på årsmötet.
13. Ledartröjan har inte använts i den utsträckning vi hoppades. Styrelsen beslutade att KMansvarig ska se till att ledartröjan når sin eventuellt nya ägare.
14. Förra mötet beslutade styrelsen att uppmana tävlingskommittén(TK) att utse en ansvarig för varje kavle (utöver lagledarna)som tog ett övergripande ansvar före, under och efter kavlen. Detta har nu diskuterats med TK och utmynnat i att kavlar ska "organiseras" från fall till fall. Erfarna lagledare kan man lägga mer ansvar på, är lagledaren helt ny ser TK till att denne får det stöd den behöver. Styrelsen uppmanar TK att utforma en lathund för lagledare på kavlar.
15. Lathundar. I förra mötesprotokollet beslutades att en särskild avdelning ska skapas i forumet funder ekonomi och arrangemang där utvärderingar och lathundar/instruktioner ska läggas. Alltså inga långa diskussionstrådar, utan sammanställningar. Detta beslut har inte verkställts men Oskar ska göra detta. Lathundar bör utformas för lagledare på kavlar och CTS (se punkt 4 och 14).
16. Centrumlucia. Erik och Julia har erbjudit sig att anordna Centrumlucia och Styrelsen uppmanar detta initiativ.
17. MEOS- och OKAD-kurs. Oskar och Jakob ska fixa kurstillfällen i dessa programvaror under 2011.
18. Grönklitt. Jakob är i full gång att försöka fastslå ett datum med dem som äger stugorna.
19. Klubbssymbol. Sara har fixat en ny röd boll som testats på Gotland och verkar funka. Styrelsen beslutar att Karin ska kontakta Sara och fråga om hon kan tänka sig att även ta fram en pinne som fungerar till bollen. Vi avvaktar vidareutveckling av klubbssymbol till tävling eftersom vi har gott hopp om att Saras skapelse kan vara det vi saknar.
20. Externa kontakter: Inga
21. Postfunktion: Klubben har bara en adress som kan ta emot vanlig post. Denne är idag Oskar som alltså måste se till att kassören får alla räkningar. Kanske vore det mer logiskt och bättre att kassören tog emot posten. Eller sekreteraren? Inget beslut togs men nästa års styrelse bör diskutera detta och ta ett formellt beslut.
22. Mötestiden för styrelsen ska vara 18:00.
23. Nästa möte: Inget beslut togs.

Skrivet av sekreterare Karin Fägerlind